
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-19, § 25 

 

 Tid: 19 mars 2009 kl 16.00 – 16.20 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 19 mars 2009 

  

 

 

Petter Lindfors                         Jari Visshed                                 Kenneth Nilsson 

                                                 (§ 25) 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

  

Jan Tigerström (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Kenneth Nilsson (s) §§ 1-24, 26-29 

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp) tjänstgörande 

Håkan Thorén (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Bo Holmberg (s) tjänstgörande 

Margareta Malm (s) tjänstgörande 

Torkel Tigerschiöld (mp) tjänstgörande § 25 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Olle Cyrén, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, 

Petra Nieto, Ann-Christine Nyberg, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 



  

 § 25 

Slutredovisning – Nya Strandbad. Remiss från kommunstyrelsen 

Dnr E2009-520-00146 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt förslag av ordföranden Petter Lindfors m fl (m), 

tjänstgörande ersättaren Claes Fleming (fp) och ledamoten Emilia Hagberg m fl (mp): 

 

1. Som svar på remissen från kommunstyrelsen överlämnas och åberopas 

exploateringskontorets tjänsteutlåtande. 

2. Exploateringskontoret ges i uppdrag att lämna förslag på lämpliga åtgärder för 

iordningställande av badplatser inom ramen för de 1,5 mnkr som är avsatta i 2009 års 

budget. 

3. Exploateringskontoret ges i uppdrag att lämna förslag på lämpliga åtgärder för 

iordningställande av badplatser som kan ligga till grund för en ansökan om bidrag från 

centrala investeringsmedel för åtgärder enligt vattenprogrammet, samt att inlämna sådan 

ansökan. 

4. Därutöver anförs följande: 

 

Denna remiss avser miljö- och hälsoskyddsnämndens rapport ”Slutredovisning nya bad. 

Provtagning vid nya strandbad 2007-2008”. Vad konkret avser rapporten och dess slutsatser 

har exploateringsnämnden inget att tillföra utöver vad som anförs i kontorets yttrande. 

Nämnden vill däremot inskärpa vikten av att åtgärder vidtas för att fullfölja nämndens av 

kommunfullmäktige givna uppdrag att under 2009 iordningställa badplatser för 1,5 mnkr. 

Detta uppdrags slutförande är inte avhängigt av beredningsprocessen för miljö- och 

hälsoskyddsnämndens rapport. Rapportens provtagningsresultat tjänar tvärtom som underlag 

för exploateringsnämndens uppdrag. 

 

Exploateringskontoret ska därför, utifrån de bedömningar och förslag på ur 

vattenkvalitetshänseende lämpliga platser för strandbad som redovisas i miljö- och 

hälsoskyddsnämndens rapport, återkomma till nämnden med förslag på platser där de avsatta 

investeringsmedlen bedöms ge bäst resultat. Kontoret ska dessutom lämna förslag på 

badplatser som skulle kunna vara aktuella för åtgärder bekostade med centrala medel och 

snarast färdigställa en ansökan om sådana. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 18 februari 2009. I 

utlåtandet föreslogs enligt följande: 

 

1. Exploateringsnämnden beslutar att som svar på remissen överlämna kontorets utlåtande. 

2. Nämnden förklarar beslutet omedelbart justerat. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Petter Lindfors m fl (m), tjänstgörande ersättaren Claes Fleming (fp) 

 och ledamoten Emilia Hagberg m fl (mp) föreslog: (se beslutet) 

 

2) Ledamoten Jari Visshed m fl (s) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) ställde sig  

 bakom kontorets förslag. 

 



  

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade enligt 

förslag av ordföranden Petter Lindfors m fl (m), tjänstgörande ersättaren Claes Fleming (fp) 

och ledamoten Emilia Hagberg m fl (mp). 

 

Reservation 

Ledamoten Jari Visshed m fl (s) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) med hänvisning till 

kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Emilia Hagberg m fl (mp) och ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) enligt 

följande: 

 

Det är positivt att Stockholm får fler allmänna badplatser där vattenkvalitén är säkerställd. 

Möjligheten till bad ”runt knuten” är en fantastisk tillgång för Stockholm. De flesta av de 

utpekade badplatserna används redan idag av många människor, så några nya 

badmöjligheter innebär förslaget knappast i realiteten. En viktig slutsats man kan dra av 

utredningen är att det behöver göras insatser för att höja vattenkvaliteten, t ex i 

Rålambshov. Det är ju oacceptabelt med bräddavlopp som släpper orenat dagvatten rätt ut 

i Mälaren. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Håkan Thorén (kd) och ersättaren Christer Mellstrand (c) instämmer i beslut från 

(m), (fp) och (mp). 

 

Ledamoten Kenneth Nilsson (s) har på grund av jäv inte deltagit i eller närvarat vid 

handläggningen av detta ärende. 

 

 

  

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


